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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 2, 2 omluven 

Výbor – 3, 4 omluveni (výbor není usnášení schopný) 

Hosté – 1 

Informace o stavu dotací 
Materiál na dotaci od MŠMT objednán. Jak bude připraven a zaplacen připravit vyúčtování. Připravit i 

vyúčtování dotací od města. 

Akce 

Brigáda 

Zatím termín 19.10.. Rozsah prací bude upřesněn před akcí. 

Dostavba stěny 

Stěna stojí. Poslední úpravy proběhnou v úterý 17.9. a zároveň předání díla. Vznesen návrh na natření 

staré části stěny stejnou barvou. Poptáme barvu u Pilky a následně natřeme ve vlastní režii.  

Výročí 70. let organizovaného lezení na Policku 

V Suchém dole je volno až 23.11.. Předseda potvrdí rezervaci a setkání s pamětníky proběhne v rámci 

Posledního slanění. Slanění posuneme a následně asi od 16 hodin setkání v Suchdole. Připravit asi 4 

promítací bloky o 15-20 min. Po 20 hodině pokračuje slanění za doprovodu Adeptů. Heřman, Majkl, Áda a 

Gromas poptají materiály pro promítání a sejdou se 7.10. a proberou co sehnali. Gromas připraví 

pozvánku a předá Bonatimu k rozeslání. Zvážit zda pozvat zástupce okolních spolků a VIP hosty. 

Zájezd do pivovaru 

Po loňském prvním ročníku je už zase žízeň na další poznávačku. Dujan zavolá do Náchoda a Trutnova a 

předběžně to bude 9.11.. 
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Členská základna 
Přes léto beze změn. Od 18.9. začíná kroužek a první už se hlásí. 

Ostatní 
S ohledem na rozšíření stěny vznesl Sanka návrh použít zbývající peníze klubu na nákup chytů. Nákupu se 

nebráníme, ale nejdříve se provede audit na půdě a zjistí se stav chytů. U toho se vyčlení chyty na prodej. 

Po zaplacení stěny se uvidí, kolik zbývá s ohledem na nutnost financovat dotace a pak lze zvážit využití 

zbytku.  

     

 

V Polici nad Metují dne 13.9.2019         zapsal: Tomáš Hornych 
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